
                Trondheim, 29. januar 2025 

Protokoll kretsstyremøte nr. 8 2024-2026
 

 
Tilstede: Ståle Vaag, Mari Kvaale Sletvold, Kirsti Sandnes Fjær(sak 48, 49, 50, 51), Even 

Myhre, Bente Estil og Rune Johnsen 

Fravær: Fredrik Eid, Torbjørn Aas og Sara Shafighi 

Adm: Ivan Leraand og Kjell Bjarne Helland 

Gjester: Tor Erling Inderdal(ordfører Lierne kommune), Inger Karine Støvik 

Aagård(kulturleder Lierne kommune), Patrik Lundgren(kommunedirektør Lierne 

kommune), Hans Petter Gjertsås(leder Lierne IL), Turid Solum Gjertsås(leder 

Lierne Volley) 

 

  

Sted:  Lierne kommunehus og Lierne Gjestegård 

Dato: Fredag 24. januar 2025 

 Lørdag 25. januar 2025 

Tid Fredag kl 16.00-19.30 

 Lørdag kl 08.30-11.30 

  

Saksliste kretsstyremøte nr. 8 2024-2026 

 

Sak  46/2024-2026 Protokoller 

Sak  47/2024-2026 Referat og orienteringssaker 

Sak 48/2024-2026 Idrettspolitisk påvirkningsarbeid 

Sak  49/2024-2026 Stortingsvalget 2025 

Sak  50/2024-2026 Revisjon investeringsmandat 

Sak  51/2024-2026 Ledermøte TrIK 28. april 2025 

 

 

 
 

Kommentar til innkallingen: 

Ingen 

 

Kommentar til sakslisten: 

I tillegg nye referat- og orienteringssaker: sak 47 g)Nasjonal høring Økonomiske barrierer,  h)Prosjekt 

Ræser og i)Møte med Presidentskapet NIF angående Paraidrettssenteret i Trøndelag. 

 

 

 

Norges idrettsforbund/ 

Trøndelag idrettskrets 

 

Ståle Vaag 

Styreleder  

 

 

 



 

 

Sak 46/2024-2026 Protokoller  

Saksvedlegg 

a)Protokoll Kretsstyremøte nr. 6 2024-2026 datert 16. desember 2024 

b)Protokoll ekstraordinært styremøte – møte nr 7 2024-2026 datert 16. januar 2025 

 

 

Organisasjonssjefens innstilling til vedtak 

Protokollene godkjennes 

 

 

 
Vedtak: 

Som innstilling 

 

 

 

Sak 47/2024-2026 Referat og orienteringssaker    

a)Orientering fra Lierne kommune og Lierne idrettsråd 

b)Informasjon fra Ungdomsutvalget 

c)Medarbeiderundersøkelse Trøndelag idrettskrets 

d)SOU for IK 

e)Orientering om status valg og innføring av styreportal i Trøndelag idrettskrets 

f)Ski VM 2025 

 

Organisasjonssjefens innstilling til vedtak: 

Referat- og orienteringssaker tatt til etterretning 

 
Vedtak: 

a)Det ble gitt en orientering fra Tor Erling Inderdal(ordfører Lierne kommune), Inger Karine 

Støvik Aagård(kulturleder Lierne kommune), Patrik Lundgren(kommunedirektør Lierne 

kommune), Hans Petter Gjertsås(leder Lierne IL), Turid Solum Gjertsås(leder Lierne Volley). 

Kommunen har ca 1.300 innbyggere, er Trøndelags største kommune jfr areal, sterke 

tradisjoner innenfor idrett og frivillighet. Merker som andre plasser i idretten at det er 

vanskeligere å rekruttere nye frivillige. Det er 3 idrettslag tilknyttet NIF i kommunen, bra 

anleggskapasitet, det gjennomføres flere arrangementer i kommunen hvor det største er 

Flyktningerennet. Innenfor paraidrett så har de flere år også arrangert Vinteridrettslekene. De 

har videre et samarbeide med Sverige og idretten i nabokommunen. De har gratis halleie og det 

gis driftsstøtte til utendørsanlegg eid av idretten. Ingen av idrettslagene har treningsavgift, men 

kun medlemskontingent. Det finnes også BUA ordning i kommunen. Det er et tett og nært 

samarbeide mellom idretten og kommunen. De beskriver utfordringer i samarbeidet mellom 

sommer- og vinteridretter. Det er imponerende at en kommune med ca 1.300 innbyggere kan 2 

stk eliteserie lag i Volleyball. 

b)Styremedlem Mari Kvaale Sletvold orienterte fra Ungdomsutvalget. Tilbakemeldingene etter 

Nettverkssamling for unge ledere er meget gode. Dette går både på innhold, gjennomføring og 

opphold. 

Det arrangeres også Lederkurs for ungdom på Levanger helgen 24.- 26. januar 2025 og denne 

også med rekordpåmelding. 

Utvalget er også invitert til Steinkjer håndballklubb for å orientere om hvordan og hvorfor 

etablere ungdomsutvalg. 

c)Organisasjonssjefen orienterte fra Medarbeiderundersøkelsen som er gjennomført i NIF. 



Resultatene av denne er meget gode. 

d)Styreleder og organisasjonssjef orienterte om prosjektet SOU for IK(Strategiske 

samarbeidsutvalg for idrettskretsene og NIF sentralt) 

e)Det vil meste sannsynlig bli innført bruk av Orgbrain som styreportal for Trøndelag 

idrettskrets. Iverksettelse søkes å bli etter Ledermøte i april. 

 f)Det legges opp til at styret skal ha et temamøte i forbindelse med Ski VM. Program og dag er 

ennå ikke landet. «Kostnadene ved store arrangementer – er de verdt det ?» 

Nye referat- og orienteringssaker: 

g)Det er en nasjonal høring ute i forbindelse med økonomiske barrierer. Styret er invitert til å 

komme med innspill. Saken vil diskuteres nærmere i neste styremøte. 

h)I samarbeide med Sparebank 1 SMN(SMN), Trondheim kommune og Abel Magic(teknisk 

utvikler) har TrIK vært å utvikle et lek og aktivitetsprosjekt for skole og fritid. SMN har dekt 

alle kostnadene i forbindelse med utvikling og selve gjennomføringen av piloten. Piloten er rettet 

mot 2. til 4. klasse i grunnskolen. Prosjektet er tenkt videreført med utrulling i hele Norge som 

endelig mål. TrIK er pekt på som ønsket samarbeidspartner og eier. Prosjektets navn er Ræser. 

i)Det vil bli et møte mellom NIFs presidentskap og TrIK i forbindelse med søknad om 

økonomisk støtte Paraidrettssenteret i Trøndelag. Dette gjennomføres 13. februar 2025. 

 

Referat og orienteringssaker tatt til etterretning. 

 

 

Sak 48/2024-2026 Idrettspolitisk påvirkningsarbeid 

Saksvedlegg 

Ingen 

 

Saksfremlegg 

En av de viktigste oppgaver norsk idrett gjør og har gjort i generasjoner er å ha stort fokus på 

idrettspolitisk påvirkningsarbeid. Norges idrettsforbund er den største frivillige 

organisasjonen i Norge. Ingen plass er idretten større enn hva den er her i Trøndelag. Vi har 

medlemmer i alle 38 kommuner, det drives mange ulike idretter her, stor bredde og stort sett 

utøvere som hevder seg godt i alle de idrettsgrener som drives her i Trøndelag.  

Samtidig er det forskjeller mellom tilbudene/rammevilkårene i kommuner, mellom ulike 

idretter, kommuner med fraflytning og kommuner med befolkningsvekst. Idretten skal 

samspille med hverandre, det offentlige, andre frivillige organisasjoner og ikke minst 

næringslivet. 

Hvor gode er vi på dette? Hvor bevisst er vi dette viktige arbeidet? Hvordan sikre at dette 

arbeidet vedvarer og ikke minst videreutvikles? Eierskap og roller, er de avklart  

 

Dette er ment som en kort stikkordsmessig innledning for styret i den videre diskusjonen. 

 

 

Organisasjonssjefens innstilling til vedtak 

Det foreligger ikke noe forslag til vedtak i denne saken. 

 

 

 

 
Vedtak: 

Styret ønsker å forsterke arbeidet samt tydeliggjøre innholdet i det lokale, regionale og 

nasjonale idrettspolitiske påvirkningsarbeidet. I det lokale og regionale gjennom økt kontakt 

med idrettssonene. I det nasjonale både gjennom IKSU og direkte kontakt med idrettsstyret.  

Vedtaket er enstemmig.  



Sak 49/2024-2026 Stortingsvalget 2025 

Saksvedlegg 

a)Ingen 

 

Saksfremstilling 

Det er Stortingsvalg i 2025. Valgdagen er mandag 8. september 2025.  

Idretten i Norge har god tradisjon for å mobilisere for økt arbeide innenfor idrettspolitisk 

arbeide. 

Det er sålangt lagt 3 fanesaker som det vil jobbes med og rundt. Disse er: 

• Idrettens rammebetingelser 

• Anlegg 

• Økonomiske barrierer 

 

Som dere ser så er dette allerede kjente tema og noe vi også har jobbet mye med i lengre tid. 

 

Det idrettspolitiske påvirkningsarbeidet er en aktivitet som pågår hele året i mer eller mindre 

grad. Kontakten med politikere og administrasjonen er viktig og vår opplevelse er at idretten i 

Trøndelag har et godt samarbeide med disse. 

 

Det vil legges opp til en diskusjon i styret hvor man blant annet identifiserer sine mål og 

ønsker for perioden nå og frem til valgdag. Noen av de punkter til diskusjon er: 

 

• Hvilke fanesaker av nasjonal betydning vil være viktigst for Trøndelag? 

• Hvordan kan dette eventuelt kartlegges?  

• Hvordan sikre bred forankring og deltagelse? 

• Hvordan ønsker/tenker man å jobbe videre opp mot de ulike parti? 

• Noen konkrete tiltak/aktiviteter? 

• Hvilken tidslinje legger man? 

• Hvem vil ha ansvar for hva? 

 

Organisasjonssjefens innstilling til vedtak 

Det konklusjoner som fremkom i forbindelse med diskusjonen sammenfattes til et felles notat 

og de ulike ansvars- oppgaver og områder fordeles. 

 

 
Vedtak: 

Som innstilling 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 50/2024-2026 Revisjon investeringsmandat Formuesforvaltning AS 

Saksvedlegg 

Ingen 

 

Saksfremlegg 

Sør -Trøndelag idrettskrets solgte i 2015 Idrettsbingo AS. I forbindelse med salget av denne 

ble deler av overskuddet etter vedtak på et ekstraordinært idrettskretsting, bestemt skulle 

plasseres til ekstern forvaltning. Mandatet var da: 

• Forretning bedre enn bankrente 

• Plassering med liten risiko 

• Penger skulle være lett tilgjengelig ved behov 

 

Det ble bedt om tilbud fra ulike fondsforvaltere og valget endte til slutt på Formuesforvaltning 

AS. Årsakene til dette var flere, men blant annet var resultater, god kunnskap om idretten og 

våre behov, og ikke minst nær kontakt/oppfølging fra deres rådgiver avgjørende for valget. 

Ved kretssammenslåingen og opprettelsen av Trøndelag idrettskrets 1. januar 2018 ble denne 

plasseringen videreført. Mandatet ble ikke vesentlig endret annen enn at tidsperspektivet for 

mulig økonomisk realisering ble satt til ca. 5 år. 

Forvaltningen er senere endret til diskresjonær forvaltning, noe som betyr at forvalter blir gitt 

bestemte rammer for hvor store rammer/intervaller de kan ta innenfor ulike aktivaklasser. 

Hovedgrunnen til dette er blant annet å sikre forsvarlig risikoeksponering, men samtidig at 

forvalter kan ta raskere beslutninger(innenfor nevnte rammer) uten at man hver gang må ta 

kontakt med TrIK. Tid og timing vil kunne påvirke også dette positivt eller negativt, derfor er 

denne fleksibiliteten viktig. 

Administrasjonen skal ha et møte med forvalter i uke 4, og her har vi bedt dem om å legge 

frem sine vurderinger av styrker svakheter ved dagens mandat og vurdere dette opp mot 

alternative løsninger relatert til en vurdering av fremtidige markedsutsikter . Vurderingene fra 

forvalter inkludert en begrunnet anbefaling vil bli presentert i møtet.  

Styret vil på møtet diskutere saken, og gjøre en endelig vurdering i forhold til de behov som 

Trøndelag idrettskrets måtte ha på kort, mellom og lang sikt. 

 

Organisasjonssjefens innstilling til vedtak 

Idrettskretsens fondsplassering videreføres i.h.t. anbefalingen fra Formuesforvaltning AS. 

 

 

 
Vedtak: 

Som innstilling 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 51/2024-2026 Ledermøte 

Saksvedlegg 

Ingen 

 

Saksfremlegg 

Ledermøte i TrIK arrangeres de årene de ikke arrangeres idrettskretsting.  

 

Møte er berammet til mandag 28. april kl 17.00-20.00. Dette foreslås blir avholdt som et 

hybrid møte. Dette vil si at man har mulighet å både delta fysisk og digitalt(Teams). 

 

Det foreslås at det fysiske møte avholdes på Scandic Hell. 

 

Styret vil her rapportere status ved «halvgått» løp og i tillegg si litt om hva som ventes i 

gjenstående tingperiode. Videre vil det være naturlig at det vil være saker som skal behandles 

på Idrettstinget i mai 2025 som vil kunne bli diskutert nærmere her. 

Fristen for utsendelse av de sakene som skal behandles på idrettsting er 23. april 2025.  

 

Det vil bli lagt opp til mulighet for gruppearbeide/diskusjoner også hvor kombinasjon fysisk 

og digitalt representert vil kunne løses. 

 

Det legges opp til at styret diskuterer nærmere mål og program for Ledermøte. 

 

 

Organisasjonssjefens innstilling til vedtak 

De innspill og konklusjoner som fremkom under behandlingen tas inn i det videre arbeidet for 

å ferdigstille program på Ledermøte 2025. 

 

 

 
Vedtak: 

Som innstilling 

 

 

 


